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Protokół Nr 26 

z XXVI Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 21 maja 2020 r. 

 

Stan Rady – 15 radnych. 

Obecnych – 15 radnych.  

W sesji udział wzięli: Burmistrz Piotr Remiszewski, Zastępca Burmistrza Ryszard Raban, Skarbnik 

Bożena Sehn, Mecenas Anita Bogumił, Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i 

Estetyki Miasta Krzysztof Jarosz, Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Joanna Oknińska, Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Marcin Bąk pracownice biura Rady i pracownicy zespołu ds. informatyki. 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Miasta Milanówka. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 81/1 z obr. 

06-08 położonej przy ul. Warszawskiej w Milanówku; 

b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Milanówka w 2020 r.; 

c) przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Środowiska dla miasta Milanówka na lata 

2020-2023 z perspektywą do 2027 roku;  

d) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Miasta Milanówka za rok 2020; 

e) zasad udzielania ulg od należności pieniężnych z tytułu oddania nieruchomości w 

najem, dzierżawę lub użytkowanie, przypadających Gminie Milanówek za okres stanu 

zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii; 

f) powołania Młodzieżowej Rady Miasta Milanówka; 

g) zatwierdzenia Regulaminu Kąpieliska Miejskiego w Milanówku; 

h) wprowadzenia zasad korzystania z Targowiska Miejskiego w Milanówku. 

i) przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego terenu ‘Turczynek A” w Milanówku; 

j) planu kontroli Komisji Rewizyjnej; 

k) zmiany w Uchwale Nr 6/I/18 Rady Miasta Milanówka z dnia 20 listopada 2018 r. w 

sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Milanówka. 

6. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie XXVI Sesji Rady Miasta Milanówka. 

O godzinie 16:00 w zdalnych obradach biorą udział następujący radni: radny Kamil Bialik, radna 

Janina Moława, radny Leszek Kołodziejski, radna Ewa Galińska, radny Hubert Jarek, radna 

Karolina Białecka, radna Jolanta Nowakowska, radny Waldemar Parol, radna Bożena Osiadacz, 

radny Krzysztof Wiśniewski,  radny Jaromir Chojecki, radny Piotr Napłoszek. 
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Ad. 1. 

Otwarcie XXVI Sesji Rady Miasta Milanówka.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik otworzył obrady 26 sesji Rady Miasta Milanówka w dniu 21 

maja 2020 r. stwierdzając ich kworum.  

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej odczytała oświadczenie Komisarza Wyborczego 

w Warszawie II. 

Nowo zaprzysiężony radny Krzysztof Ołpiński złożył ślubowanie. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik pogratulował wygranej w wyborach. 

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy mają wnioski do 

porządku obrad. 

Radny Krzysztof Wiśniewski poprosił o wprowadzenie do porządku obrad uchwała dot. kontroli 

doraźnej, wnioskował o wprowadzenie jej w punkcie 6, albo w punkcie l. Wnioskował również, aby 

materiały na sesję były przekazywane  w jednym mailu.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zaproponował wpisanie w punkcie l) wnioskowanej przez 

radnego uchwały, poddał pod głosowanie, Rada w głosowaniu 11-za, 2-wstrzymujące, 1-przeciw, 

1-niegłosujący(radny Witold Mossakowski). 

Wiceprzewodnicząca Rady Jolanta Nowakowska  wnioskowała o usunięcia punktu 5 podpunktu 

i). Wniosek szeroko uargumentowała. Powołała się również na pismo dwóch stowarzyszeń, które 

wnioskowały o powtórzenie posiedzenia  Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska w 

sprawie projektu uchwały dotyczącego przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego terenu ‘Turczynek A” w Milanówku. Poprosiła o możliwość 

odczytania treści pisma. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zaproponował kolejność głosowania nad dwoma 

zgłoszonymi wnioskami, jako pierwszy głosowany będzie wniosek o odczytanie pisma, a jako drugi 

wniosek o wykreślenie podpunktu i).  

Wiceprzewodnicząca Rady Jolanta Nowakowska powtórzyła zgłoszone wnioski. 

Radna Janina Moława przypomniała, że na wcześniejszej sesji obiecano radnym, że dokonana 

zostanie inspekcja obu budynków oraz, że na temat ten miały odbyć się konsultacje. Odniosła się 

również do spotkania burmistrza z mieszkańcami. Poparła wniosek radnej J. Nowakowskiej. 

Radny K. Wiśniewski przypominał, że sprawa Turczynka pojawiała się zawsze jako sztandarowy 

program wyborczy, przypominał, że konieczna jest wizja lokalna tego budynku. Zauważył, że 

poprzedniej kadencji była zorganizowana wizja lokalna Turczynka i willi Waleria. Stwierdził, że 

powinno być zorganizowane spotkanie dotyczące Turczynka. 

Radna Ewa Galińska zadała pytanie dotyczące wizji lokalnej. Odniosła się również do radnej J. 

Moławy, pytając co radna zrobiła w tym temacie, jakie wykonała działania w żeby zorganizować tą 

wizję. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Estetyki Miasta Krzysztof Jarosz odniósł 

się do podniesionych przez radnych kwestii. 

Radna J. Moława odniosła się do słów radnej E. Galińskiej. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie wniosek radnej.  
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Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska poprosiła o imienne głosowanie wniosku. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik przegłosował wniosek radnej zdjęcia z porządku obrad pkt. 5 

podpunkt i), Rada w głosowaniu  6-za, 8-przeciw nie poparła wniosku. 

Kierownik Gospodarki Nieruchomościami Marcin Bąk przypomniał o wykreśleniu uchwały 

związanej z działką przy ulicy Warszawskiej. 

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska odniosła się do prośby organizacji pozarządowych 

o powtórzenie posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

Radny K. Wiśniewski odniósł się do projektu uchwały dotyczącej zbycia nieruchomości przy ulicy 

Warszawskiej.  

Radna J. Moława stwierdziła, że nie podoba Jej się, jak się radnym zamyka buzię. Przypominała 

wniosek Stowarzyszeń odnosząc się do nie uwzględnia wniosku mieszkańców. 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska Jaromir Chojecki 

zapytał, czy to ma być reasumpcja komisji. Przypominał również, że Komisja Ładu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska jako jedyna komisja przekazała informację o linku do podłączenia się 

mieszkańców do obrad Komisji. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik przypominał, że do radnych została przesłana uchwała, 

dotycząca przywrócenia upoważnień dla Pana burmistrza. 

Sekretarz Piotr Iwicki  poinformował, że zapisane w projekcie uchwały upoważnienia usprawnią i 

ułatwiają pracę Urzędu Miasta Milanówka. 

Radna J. Moława odniosła się do słów Pana sekretarza. 

Radny K. Wiśniewski  stwierdził, że radni są po to, aby mogli wyrażać swoje opinie. 

Sekretarz P. Iwicki  poinformował, że przekazanie upoważnień burmistrzowi jest normą 

stosowaną w innych samorządach przez Rady. Poprosił, aby przywrócić upoważnienia Panu 

burmistrzowi.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik  poddał pod glosowanie dodanie w punkcie f) projektu 

dotyczącego przekazania burmistrzowi upoważnień, Rada w głosowaniu 8-za, 5-przeciw, 1-

wstrzymujący się, wyraziła zgodę. Wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad zmiany 

uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej, poinformował, że radny Krzysztof 

Ołpiński zgłosił swój akces do dwóch komisji (Komisja Rewizyjna i Komisja Ładu Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska) dlatego należy wprowadzać projekt zmiany Uchwał Nr 4/I/18. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. Zaproponował, aby projekt uchwały wprowadzić jako 

podpunkt a), Rada w głosowaniu 12-za, 2-wstrzyjące się przyjęła wniosek. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował, że otrzymał informację że dwa projekty 

uchwał nie zostały zaopiniowane przez Komisję 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska J. Chojecki 

poinformował, że członkowie komisji nie wprowadzili projektów uchwał do porządku Komisji. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik wnioskował, o wprowadzenie obu projektów uchwał. 

Radna J. Moława przypomniała, że wystąpiła w ubiegłym roku wystąpiła do Wojewody 

Mazowieckiego z wnioskiem o uruchomienie programu naprawczego w sprawie funkcjonowania 

kąpieliska miejskiego. Odniosła się do § 7 uchwały i zapisu, który stanowi, że to Pan burmistrz 

będzie ustalał ceny biletów. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik składa dwa wnioski formalne, o pozostawienie obu projektów 

uchwały w porządku obrad. 
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I wniosek formalny dotyczący zatwierdzenie regulaminu Kąpieliska Miejskiego, Rada w głosowaniu 

9-za, 1-przeciw, 4-wstrzymujace, pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

II wniosek formalny dotyczący Regulamin Targowiska Miejskiego, Rada w głosowaniu 8-za, 2-

przeciw, 4-wstrzymujace również pozytywnie zaopiniowała wniosek. Oba projekty pozostają w 

porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zarządził przerwę w obradach. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Podłączył się radny Witold Mossakowski. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik przedstawił zmieniony porządek obrad poddając go pod 

głosowanie, Rada w głosowaniu 12-za, 2-przeciw, 1-wstrzymujący się przyjęła nowy porządek 

obrad. 

 

Ad. 3.  

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 

Burmistrz Piotr Remiszewski podziękował nowemu przewodniczącemu objęcia funkcji 

Przewodniczącego Rady Miasta Milanówka i sprawnego poprowadzeniu sesji, oraz pogratulował 

nowemu radnemu wygranych wyborów. Poinformował, że liczy na sprawny dialog. Omówił 

sprawozdanie z prac między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Radna J. Moława zapytała dlaczego Pan burmistrz skrócił swoje sprawozdanie. Zapytała, jakie 

Pan burmistrz podjął działania w okresie między sesjami. Poprosiła o przedstawienie 

mieszkańcom działań burmistrza na przestrzeni kilku miesięcy. Stwierdziła, że ma nadzieję, że od 

teraz będą pracownicy merytoryczni i Pan burmistrz pojawiali się na posiedzeniach Rady. Zapytała 

na co zostały wydane środki z rezerwy kryzysowej, gdyż w sprawozdaniu nie wszystkie kwoty 

zostały podane. 

Radna E. Galińska zadała pytanie dotyczące działań OPS zwracając uwagę, że sprawozdaniu z 

działań burmistrza wyczytała, że od 11.03 nie działają kluby seniora i środowiskowe klub wsparcia, 

pracownicy wykonują inne czynności zlecone przez kierownika. Zapytała, jakie to inne czynności 

wykonywane są przez pracowników OPS, a zlecane przez kierownika. 

Radny Piotr Napłoszek zapytał na po czym polega problem z brakiem publikacji umów w 

rejestrze umów, dlaczego tych umów nie ma w rejestrze. Zapytał, jakie były przyczyny 

wypowiedzenia umów milanowskim kupcom. 

Radna Karolina Białecka zapytała, kiedy może spodziewać się odpowiedzi na interpelację.  

Burmistrz P. Remiszewski odniósł się do słów radnej J. Moławy, poinformował, że Pani radna 

mogła odczytać sprawozdanie ma lutowej sesji Rady. Wyjaśnił, że sprawozdanie zostało 

zamieszczone w BIP. Odpowiedział na zapytanie radnego P. Napłoszka odnośnie wypowiedzenia 

umów milanowskim kupcom wyjaśniając, że osobom tym została wypowiedziana umowa za 

łamanie Regulaminu Targowiska Miejskiego. 

Radny P. Napłoszek zapytał na czym polegało złamanie Regulaminu. 

Burmistrz P. Remiszewski udzielił odpowiedzi na zapytanie radnej K. Białeckiej wyjaśniając, że 

w związku z pandemią wszystkie terminy zostały wstrzymane, poinformował, że postaramy się na 

to pytanie odpowiedzieć. 
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Radna E. Galińska stwierdziła, że pytanie dotyczące umów z kupcami nie jest pytaniem 

związanym ze sprawozdaniem. Zwróciła również uwagę, że w sprawozdaniu zostało opisane na 

co zostały wydane środki z rezerwy kryzysowej. 

Radny K. Wiśniewski zapytał, kto z radnych przeczytał w całości sprawozdanie i wyraził swoje 

ubolewanie że Pan burmistrz tak je skrócił. 

Radna J. Moława przypominała swój wniosek o udostępnienie informacji publicznej na temat 

maseczek i płynów do dezynfekcji stwierdzając, że nie ma tych umów zamieszczonych w 

rejestrze. Do dnia dzisiejszego nie otrzymałam odpowiedzi. Nawiązała również o innych pism 

kierowanych do burmistrza, na które również nie otrzymała odpowiedzi. Odniosła się do sytuacji 

związanej z targowiskiem miejskim zapytała, kiedy kupcy mieli łamać regulamin, skoro targowisko 

było zamknięte. 

Radny P. Napłoszek powtórzył które punkty i § były złamane przez kupców, co stanęło na 

przeszkodzie publikacji umów na zakup maseczek i płynów w rejestrze umów. 

Radny Krzysztof Ołpiński  wnioskował o skrócenie czasu wypowiedzi. 

Burmistrz doniósł się do słów radnego P. Napłoszka wyjaśniając, że sytuacja jest rozwojowa i nie 

może w tej chwili mówić o szczegółach. Przypomniał, że mamy czas pandemii, osoba, która 

zajmuj się naszym bezpieczeństwem zajmowała się również wyborami na radnego jak i 

prezydenckimi dlatego też nie mogła przygotować takiej informacji do rejestru umów, ale 

odpowiedź zgodnie z pismem otrzyma Pani radna J. Moława w dniu 22.05.2020 r. 

Radny J. Chojecki zapytał o studium wykonalności 4 rond informując, że mieszkańcy proszą, aby 

takie studium pojawiło się w Internecie. 

Burmistrz P. Remiszewski stwierdził, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby taka informacja 

pojawiła się w Internecie, informacja ta pojawi się w nowym Kurierze. 

Przewodniczący Rady K. Bialik prosił o wytłumaczenie co znaczy sytuacja rozwojowa dot. 

wypowiedzenia umów kupcom, radni mają dostęp do dokumentów.  

Radny P. Napłoszek odniósł się do słów Pana Burmistrza stwierdzając, że pracownicy nie 

powinni unikać odpowiedzi. Zauważył, że kupcom wypowiedziano umowy nie podając konkretnych 

zapisów.  

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Joanna Oknińska poinformowała, 

że Urząd nie posiada upoważnienia od osób, którym zostały wypowiedziane umowy do 

upublicznienia treści zapisów wypowiedzenia. 

Burmistrz P. Remiszewski odniósł się do wypowiedzi radnego P. Napłoszka informując, że 

wszystkie te informacje zostaną umieszczone na BIP. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Krystyna Kott udzieliła odpowiedzi na zapytanie 

radnej E. Galińskiej odnośnie innych czynności pracowników aniżeli wynikających z zakresu 

obowiązków, pracownicy np. rozwozili żywność oraz archiwizowali dokumentację. 

Radny K. Wiśniewski zwrócił się do Pana Burmistrza pytając o osobę, która dba o 

bezpieczeństwo mieszkańców. 

Sekretarz P. Iwicki odpowiedział, że osobą, która odpowiada za bezpieczeństwo jest Pan Łukasz 

Ryk, ten Pan zajmował się dystrybucją maseczek i płynów, ale również za przeprowadzanie 

wyborów zarówno uzupełniających i prezydenckich. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy Panem sekretarzem i radnym K. Wiśniewskim. 
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Radna J. Moława zapytała gdzie jest pozostała kwota z rezerwy na zarządzanie kryzysowe, w 

budżecie zaplanowana była kwota 305 000 zł, a na zakup maseczek i płynów oraz wydanie 

informatora. 

 

Ad. 4. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 

Burmistrz P. Remiszewski poinformował że radni mają taką informację na skrzynkach mailowych 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie, czy Pan Burmistrz ma odczytywać 

całość sprawozdania, Rada w głosowaniu 3-za, 9-przeciw, 3-wstrzymujące nie wyraziła zgody na 

odczytywanie sprawozdania. 

Burmistrz P. Remiszewski poinformował, że uchwały są realizowane na bieżąco. 

Radna J. Moława powróciła do informacji o rezerwie kryzysowej i kwoty 305 000 zł, powołała się 

na informację przekazaną przez Panią Skarbnik, że rezerwa została skonsumowana w całości. 

Ponowiła pytanie na co została wydana kwota przeszło 73 127 zł skoro jej nie ma uwzględnionej w 

sprawozdaniu burmistrza. 

Radny P. Napłoszek przypominał, że radni po sesji zadadzą pytania na piśmie. 

Burmistrz P. Remiszewski odpowiedział radnej J. Moławie, że te wszystkie informacje zostaną 

jutro przekazane. Oznajmił również, że te środki zostały wydane żeby zadbać o bezpieczeństwo 

mieszkańców. Przypomniał, że byliśmy pierwszą gminą w Polsce, która przekazała maseczki 

mieszkańcom, to samo tyczyło się płynu do dezynfekcji.  

 

Ad. 5. 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany w Uchwale Nr 4/I/18 Rady Miasta Milanówka z dnia 20 listopada 2018 r. w 

sprawie: wyboru Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Milanówka  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zapytał się radnego K. Ołpińskiego, czy wraża chęć pracy w 

Komisji Rewizyjnej. 

Radny K. Ołpiński wyraził zgodę. 

Radna J. Moława przypominała, że decyzją niektórych radnych nie prowadzone są kontrole. 

Wyraziła swoją dezaprobatę do prac tej komisji. 

Radny Hubert Jarek odpowiedział radnej, że komisja sprawdzi sprawę dotyczącą fotowoltaiki 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 

13-za, 2-wstymujące podjęła Uchwałę Nr 221/XXVI/20 w sprawie zmiany w Uchwale Nr 4/I/18 

Rady Miasta Milanówka z dnia 20 listopada 2018 r. w sprawie: wyboru Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Milanówka.  

b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Milanówka w 2020 r.;  

Zastępca Burmistrza Ryszard Raban omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska J. Chojecki przedstawił 

opinię Komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 

15-za, podjęła Uchwałę Nr 222/XXVI/20 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Milanówka w 2020 

r. 

c) przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Środowiska dla miasta Milanówka na lata 2020-

2023 z perspektywą do 2027 roku;  

Zastępca Burmistrza Ryszard Raban omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska J. Chojecki przedstawił 

opinię Komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 

13-za,  

2-wstrzymujące podjęła Uchwałę Nr 223/XXVI/20 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Ochrony Środowiska dla miasta Milanówka na lata 2020-2023 z perspektywą do 2027 roku. 

d) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Miasta Milanówka za rok 2019; 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Krystyna Kott omówiła projekt uchwały zwracając 

jednocześnie uwagę, że ocena zasobów dotyczy roku 2019, a nie 2020. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej H. Jarek przedstawił pozytywną opinię 

Komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowanie 15-

za, podjęła Uchwałę Nr 224/XXVI/20 w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej 

dla Miasta Milanówka za rok 2019. 

e) zasad udzielania ulg od należności pieniężnych z tytułu oddania nieruchomości w 

najem, dzierżawę lub użytkowanie, przypadających Gminie Milanówek za okres stanu 

zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii; 

Kierownik Gospodarki Nieruchomościami Marcin Bąk omówił projekt uchwały prosił o zmianę 

w załączniku nr 1. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji J. Nowakowska przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji. 

Radny P. Napłoszek zapytał, co z przedsiębiorcami, którzy podjęli działalność w styczniu tego 

roku. Zapytał również, czy ta uchwała również obejmuje kupców z targowiska? 

Kierownik Gospodarki Nieruchomościami Marcin Bąk udzielił odpowiedzi na pierwszą część 

zapytania radnego P.Napłoszka wyjaśniając, że nie mamy takiego przypadku związanego z 

uruchomieniem działalności w styczniu tego roku. Uchwała powstawała na podstawie podmiotów, 

które działają od przynajmniej 2 lat i została przygotowana na podstawie umów będących w 

posiadaniu referatu Gospodarki Nieruchomościami, a nie umów, które są w ZGKiM. 

Burmistrz P. Remiszewski zaakceptował tą autopoprawkę. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Janina Moława poddała pod głosowanie projekt uchwał, Rada w 

głosowanie 14-za, 1-wstrzymujący podjęła Uchwałę Nr 225/XXVI/20 w sprawie zasad 

udzielania ulg od należności pieniężnych z tytułu oddania nieruchomości w najem, 
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dzierżawę lub użytkowanie, przypadających Gminie Milanówek za okres stanu zagrożenia 

epidemicznego albo stanu epidemii. 

Przewodniczący Rady K. Bialik zarządził przerwę w obradach. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

f) zmian budżetu miasta na 2020 r. 

Skarbnik Bożena Sehn omówiła projekt uchwały. 

Radny K. Wiśniewski przypomniał, że wysłał radnym i do Zarządu pismo dotyczące planu 

zadłużenia. Zapytał, jaki był poziom zadłużenia miasta na początku teraźniejszej kadencji, a jakie 

będzie na koniec roku, oraz jaki był najwyższy poziom zadłużenia miasta. Zapytał również, gdzie w 

budżecie wpisano 13 milionów otrzymanej dotacji. 

Radna J. Moława odpowiedziała, że nie zgada się do końca z tym co powiedziała Pani Skarbik. 

Poinformowała, że takie uprawnienia daje rozporządzenie Rady Ministrów. Zauważyła, że w roku 

2014 było największe zadłużenie gminy, 31 i pół miliona na koniec roku, a na koniec b.r. roku było 

planowane przez burmistrza zadłużenie na ponad 35 milionów. W chwili gdy Pan Burmistrz objął 

urząd było 24 miliony, został wydłużony okres spłaty.  

Skarbnik powiedziała, że projekt uchwały nie dotyczy zadłużenia uprawnień burmistrza.  

Skarbnik projekt uchwały daje tylko upoważnienia, które nie zwiększają deficytu miasta. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik  zarządził 5 minut przerwy, żeby radna Nowakowska mogła 

się połączyć. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 

8-za, 7-przeciw podjęła Uchwałę Nr 226/XXVI/20 w sprawie zmian budżetu miasta na 2020 r. 

g) powołania Młodzieżowej Rady Miasta Milanówka; 

Radna K. Białecka omówiła projekt uchwały. Zgłosiła poprawki § 3 pkt 3 – zaproponowała zmianę 

terminu 26.10 

Druga poprawka dot. dodania w Rozdział 2 § 7 pkt 2 oraz po 2 przedstawicieli organizacji 

młodzieżowych. 

Pkt 6 zasady doboru w organizacjach określają organizacje. 

L. Kołodziejski ten regulamin był stworzony przez młodzież i radnych bo wygląda że został 

skopiowany, wiek 12 lat jest zbyt niskim, powinno być 14 lat. 

K. Białecka odpowiedziała, że regulamin nie był tworzony przez młodzież tylko przez radnych, 

kształt tej uchwały jest wynikiem przejrzenia różnych innych statutów.  

Radny P. Napłoszek wyjaśnił, że chodziło żeby nie wykluczyć uczniów szkoły podstawowej. 

Wzorowaliśmy się na innym statucie. Poprosił o zgłoszenie merytorycznych poprawek. 

B. Osiadacz zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie poprawki - od 13 roku życia,  

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod głosowanie wniosek formalny. Rada w głosowaniu 

11-za, 1-przeciw, 2-wstrzyujące 1-nieobecny przyjęła wniosek. 

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod głosowanie 3 autopoprawki w projekcie uchwały 

Przewodniczący Komisji Edukacji przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w 

głosowanie 14-za, 1-wstrzymujący podjęła Uchwałę Nr 226/XXVI/20 w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miasta Milanówka; 

h) zatwierdzenia Regulaminu Kąpieliska Miejskiego w Milanówku; 

Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska omówiła projekt uchwały. 

Radna J. Moława zapytała na jakiej podstawie działało kąpielisko w ubiegłym roku, o stawki 

ustalone przez Burmistrza. Powoła się na odpowiedź wojewody. Kto takie uprawnienia przekazał 

Panu Burmistrzowi. 

K.Białecka czy można zmienić, że w sierpniu kąpielisko działa do 20-tej oraz pkt 6 podpunkt b ten 

zapis o chorobach skórnych jest nie precyzyjny, choroby skórne mamy różne.  

Radny P. Napłoszek kwestia prawidłowego upoważnienia, podstawa prawna do ustalenia ceny 

biletów, tu nie ma takiej podstawy prawnej, taka uchwała w tym kształcie zmienia regulamin, ale 

rada miasta nie podjęła takiej uchwały. Regulamin powinien być sporządzony na podstawie 

regulacji norm prawnych. Definicje powinny być tożsame, zwrócił uwagę na zmiany godziny 

kąpieliska miejskiego. Pkt 11 to jest dyskryminacja osób niepełnosprawnych, pkt 14 c) i n) nie 

potrzeba tych dwóch podpunktów, pkt k) to się łączy z opieką rodziców, pkt p) sprzętu 

ratowniczego, czy to oznacza że ratownicy nie mogą używać sprzętu . Stwierdził, że w tym 

kształcie ten regulamin jest nie do przyjęcia. Złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad.  

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod głosowanie wniosek formalny, rada w głosowaniu 9-

za, 1-przeciw, 4-wstrzymujące, zdjęła projekt uchwały. Projekt uchwały ponownie trafi pod obrady 

Rady. 

Radny K. Wiśniewski jak to będzie z tym basenem, jak to będzie to w stosunku do pandemii, a 

pozwalając ludziom wejść do tej samej wody stwarzamy bardzo poważne zagrożenie dla zdrowia.  

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska projekt tej uchwały nie był opiniowany przez 

Komisję Ł,  

Dyrektor ZGKiM J.Oknińska powiedziała, że nie widzi przeszkód żeby zmienić godzinę i 

wykreślić choroby skóry. Na tym regulaminie pracowaliśmy w ubiegłym roku. Jeżeli chodzi o opłaty 

za teren przy kąpielisku, teren pozostaje bez opłat. Wojewoda również nie kwestionował 

regulaminu który obowiązywał. 

Radna J. Moława stwierdziła, ze jeżeli regulamin nie został przyjęty uchwałą rady to taki 

regulamin jest nieobowiązujący. Czy ktoś z prawników patrzył na ten regulamin bo to jest 

kompromitacja. 

Dyrektor ZGKiM J.Oknińska odpowiedziała, że basen zostanie uruchomiony po otrzymaniu 

odpowiednich decyzji, a zmiany w regulaminie były konsultowane z radcą prawnym. 

Radna B. Osiadacz złożyła wniosek formalny o zakończenie dyskusji 

Przewodniczący poddał pod głosownie wniosek formalny 11-za, 3-przeciw, 1-niegłosujące 

zakończono dyskusję. 

 

i) wprowadzenia zasad korzystania z Targowiska Miejskiego w Milanówku. 

Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska omówiła projekt uchwały. 

Radny P. Napłoszek zapytał skąd wzięło się ograniczenie godzin funkcjonowania targowiska. 

Odniósł się do zapisu ograniczenia handlu na ulicy i otwarcia jednej bramy. 
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Radny K. Wiśniewski odniósł się do otwarcia tylko jednej bramy i ograniczenia sprzedaży handlu 

poza terenem targowiska. Jak się będzie mierzyć odstęp 1,5 i czy zatrudniony będzie ktoś do 

liczenia osób na targowisku. 

BO poparła wniosek uruchomienia jednej bramy, sami powinniśmy przestrzegać bezpieczeństwa i 

do niego się stosować.  

Przewodniczący przypomniał że wpłynęła autopoprawka do tego projektu uchwały  

Dyrektor ZGKiM J.Oknińska odpowiedziała, że godziny otwarcia to są dostosowane do osób 

kupujących, kupcy mogą dowozić towar , w soboty ten teren jest również targowiskiem miejskim, 

jeżeli chodzi o otwarcie drugiej bramy, ciężko było by to skontrolować.  

Radna J. Moława odniosła się do wydanych przez Burmistrza zarządzeń, zapytała czy targowisko 

jest dla mieszkańców czy dla Pana burmistrza, przypomniała o piśmie byłej pani Komendant i 

zastępcy Komendanta, którzy chcieli pomóc. Po co jest rozporządzenie. Po co jest ten regulamin 

skoro był już zatwierdzony przez radę. 

Radny P. Napłoszek zapytał czy mamy opracowany plan ewakuacji targowiska oraz żeby targ był 

czynny wcześniej.  

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska zapytała dlaczego przerzuca się na klienta 

odpowiedzialność za rękawiczki i płyn dezynfekujący a nie na zarządzającego targiem. 

Ograniczając godziny uniemożliwiamy ludziom robienie zakupów przed pracą. 

Dyrektor ZGKiM Joanna Oknińska godziny otwarcia to jest nasza propozycja, jesteśmy elastyczni. 

Co do otwarcia drugiej bramy muszę oddelegować następne osoby, a rękawiczki jednorazowe są 

dostępne.  

Radna J. Moława wniosek formalny żeby handel od godziny 6-18 w tygodniu, § 1 pkt 7,  

Przewodniczący poddał przegłosował wniosek formalny, rada w głosowaniu 14-za, 1-

niegłosowjący przyjęła wniosek 

Radna J. Moława zgłosiła wniosek w § 1 ust. 1 żeby były otwarte 2 bramy. 

Przewodniczący przegłosował wniosek formalny, rada w głosowaniu 12-za, 3-przeciw 

Radna J. Moława zgłosiła wniosek formalny aby w pkt 5 należałoby dopisać „maseczek lub 

przyłbic”, a w pkt 4 „jednocześnie 4 osoby na jedno stanowisko”. 

Radny K. Wiśniewski na ulicach nie ma ograniczeń, nie widzę sensu ograniczania przestrzeni, 

należy zachować odległość. W naszym interesie jest nie ograniczać liczby osób.  

Dyrektor ZGKiM J.Oknińska stwierdziła, że nie wszystkie osoby stosują się i nie zachowują 

odległości. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie 12-za, 3-wstrzymujące  

Pkt 4 po 4 osoby na jedno stanowisko 5-za 2-przeciw, 8-wstrzymujce wniosek został przyjęty  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zarządził 5 min przerwy. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Radny P. Napłoszek § 2 powtórzenie treści zapisu kodeksu wykroczeń, chcemy karać 

mieszkańca, że za blisko stanął. Zgłosił wniosek formalny aby nie karać mieszkańców i wniósł o 

wykreślenie § 2. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik przegłosował wniosek  9-za, 3-przeciw, 2-wstrzymujace 1-

niegłosowujące, wniosek został przyjęty. 

Radny K. Wiśniewski zgłosił wniosek aby nie wprowadzać ograniczenia liczby osób, lecz 

ograniczenie 1,5 m  
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Przewodniczący Rady Kamil Bialik podddał pod głoswanie wniosek radnego 3–za, 9-przeciw, 2-

wstrzymujące, odrzucono wniosek. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 

7-za, 6-przeciw, 2-wstrzymujące podjęła Uchwałę Nr 228/XXVI/20 w sprawie zatwierdzenia 

Regulaminu Kąpieliska Miejskiego w Milanówku; 

j) przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

terenu ‘Turczynek A” w Milanówku; 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Estetyki Miasta Krzysztof Jarosz omówił 

treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował że wpłynęło do rady pismo stowarzyszeń w 

sprawie transmisji on-line. 

Radny Jaromir Chojecki poinformował, że dostęp on-line był zapewniony przez Urząd Miasta. 

Jak ktoś się zgłosił otrzymywał dostęp. Wszystko odbyło się tak jak należy. 

Przewodniczący Rady poprosił żeby zapraszać mieszkańców, jak Komisja będzie w trybie on-

line. 

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska stwierdziła, że Urząd Miasta powinien zapewnić 

miejsce komputerowe dla mieszkańców,  

Radna J. Moława zauważyła, ze pan burmistrz o swoim pomyśle mówił na spotkaniach z 

mieszkańcami. Dlaczego pan burmistrz nie rozmawiał z radą. Nawiązała do pisma dwóch 

organizacji pozarządowych. Mieszkańcy powinni mieć umożliwione zabranie głosu w dyskusji. 

Radny Jaromir Chojecki  odniósł się do wypowiedzi przedmówczyni. To mieszkanki miały 

problem z łączem, problem nie był po stronie urzędu. Czas podjąć decyzje wiążące. 

Radny Leszek Kołodziejski  poparł wypowiedź przedmówcy. Wnioskował żeby przejść do 

głosowania. 

Radna E. Galińska nie może być tak żeby radni głosowali wkoło o tym samym. Zgłosiła wniosek 

formalny aby przejść do głosowania. 

Przewodniczący poddał wniosek formalny radnego Leszka Kołodziejskiego i radnej E. 

Galińskiej rada w głosowaniu 8-za, 7-przeciw wniosek zyskał większość. 

Przewodniczący zapytał pani mecenas czy jest zgodne z prawem. 

Mecenas odpowiedziała, że jest to zgodne z prawem, przed uchwałą była debata. 

Przewodniczący odczytał zapisy regulaminu rady miasta  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 

8-za, 7-przeciw, podjęła Uchwałę Nr 229/XXVI/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego terenu ‘Turczynek A” w 

Milanówku; 

k) planu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach sesji i poprosił o przeprowadzenie Komisji 

Rewizyjnej.  

Wznowienie obrad. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w 

głosowanie 12-za, 2-wstrzymujące podjęła Uchwałę Nr 230/XXVI/20 w sprawie planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej. 

l) zmiany w Uchwale Nr 6/I/18 Rady Miasta Milanówka z dnia 20 listopada 2018 r. w 

sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Milanówka 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik omówił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 

12-za, 2-wstrzymujące się, 1-nieobecny podjęła Uchwałę Nr 231/XXVI/20 w sprawie zmiany w 

Uchwale Nr 6/I/18 Rady Miasta Milanówka z dnia 20 listopada 2018 r. w sprawie powołania stałych 

Komisji Rady Miasta Milanówka 

m) kontroli doraźnej 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady  zwrócił uwagę, że jest luka w uchwale przy osobach kontrolujących. 

Radny K. Wiśniewski wnioskował aby wpisać wszystkich pięciu członków Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący zarządził przerwę w obradach aby mogła odbyć się komisja. 

Wznowienie obrad 

Przewodniczący Rady wpisał wszystkich członków Komisji Rewizyjnej do kontroli 

Bożena Osiadacz poinformowała, że mieszkańcy kierowali wnioski do przewodniczącej rady, rada 

nie ma takich uprawnień aby przejrzeć monitoring. Te wnioski powinny być kierowane do Komisji 

Skarg, wniosków i petycji. Jeżeli mieszkaniec ma domniemanie popełnienia przestępstawa 

pownien zgłosić to do organów ścigania. 

Radna J. Moława poinformowała, że była przewodniczącą rady i kiedy wpłynęły wnioski 

przekazała do Komisji Rewizyjnej w celu kontroli przeprowadzonej rekrutacji. 

Sekretarz Miasta odpowiedział, że wszystkie czynności które są jawne zostały udostępnione, a 

Komisja Rewizyjna nie ma prawa kontrolować tej kwestii. Osoby, które złożyły te wnioski powniny 

same złożyć zawiadominie o możliwości popełnienia przestępstwa.  

Radna E. Galińska przypomiała że uczestniczyła w posiedzeniu komisji i ta sprawa została 

uznana za bezzasadną. 

Radny K. Wiśniewski powiedział, że Komisja Rewizyjna jest organem, który kontroluje 

burmistrza, wszystkie dane wrażliwe nie są upowszechniane.  

Radny K. Wiśniewski oznajmił, że chodzi o stwierdzenie faktu a nie konkretnych nazwisk. 

Radna J. Moława stwierdziła, że Pana Sekretarza na naborze nie było.  

Sekretarz Miasta stwierdził, że czynności które należało wykonać zostały wykonane, monitorg jest 

również objęty rodo.  

Radna Bożena Osiadacz zapytała o naruszenie prawa i czy Rada wie o naruszeniu prawa. 

Zapytała pani mecenas czy Rada powinna zajmować się taką sprawą.  

Mecenas A.Bogumił powiedziała, że Komisja Rewizyjna nie jest władna do prowadzenia tego 

typu śledztwa, jeżeli mieszkaniec uważa że zostało popełnione przestępstwo to powinien zgłosić 

sprawę do ogranów ścigania. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowanie 

6-za, 7-przeciw, 1-wstrzymujący, 1-niegłosujący nie podjęła Uchwały Nr 232/XXVI/20 w 

sprawie 

Uchwała nie została podjęta. 
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Przerwa w obradach. 

Radna J. Moława poprosiła o opinię prawną na piśmie w sprawie rodo i braku możliwości 

skontorlowania tego o co wnosili mieszkańcy.  

Mecenas poifnormowała, że przygotuje taka opinię. 

 

Ad.6 

Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

a) skarga Pana (…) z dnia 5.02.2020 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 12.02.2020 r. 

zarejestrowana pod numerem 01652.2020) na zaniechanie realizacji obowiązków 

uczestnictwa burmistrza Piotra Remiszewskiego w sesjach Rady Miasta Milanówka; 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotr Napłoszek omówił projekt uchwały 

wraz z omówieniem skargi. Komisja rekomenduje skargę jako bezzasadną. Poinformował, że 

będzie głosował za zasadnością skargi. 

Przewodniczący Komisji odczytał pismo skarżącego. 

Radny P. Napłoszek zapytał jak głosujemy czy rozbijamy skargę na trzy zarzuty. 

Radny L.Kołodziejski zauważył, że skarga jest w całości bezzasadna. 

Radna E. Galińska odniosła się do trzeciego tematu zgłosiła wniosek że jest to skarga 

bezzasadna. 

Radny P. Napłoszek odczytał jaka była opinia komisji. 

Radna E. Galińska wniosła żeby pierwsza część skargi była bezzasadna. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

Radna E. Galińska drugą część aby uznać za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod głosowanie 7-za, 6-przeciw, 1-wstrzymujący, 1-

nieobecny, bezzasadna. 

Sekretarz zwrócił uwagę uchwały podejmuje się większością.  

Radny P. Napłoszek stwierdził że wnioskodawca powinien przygotować uzasadnienie do 

uchwały. 

Radna E. Galińska odniosła się do odwołania i powołania nowego przewodniczącego. 

Leszek Kołodziejski odniósł się do prac rady. 

Radny P. Napłoszek stwierdził, że nie widzi dobrego rozwiązania. 

Przewodniczący Rady zaproponował aby wnioskodawczyni się wypowiedziała. 

Radna E. Galińska powiedziała że tego nie zrobi 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach. 

Wznowienie obrad. 

Przewodniczący zapytał czy mają państwo jakieś wnioski. 

Radna J. Moława zapytała dlaczego przewodniczący prosił żeby opinia prawna na następną 

sesję. 

Przewodniczący Rady K. Bialik zapytał Pani mecenas czy da radę przygotować opinię w ciągu 3 

dni roboczych.  

Mecenas przygotuję taką opinię. 

Przewodniczący Rady K. Bialik zaproponował aby skierować to powtórnie do komisji i zapytał 

czy propozycja jest zgodna z prawem. 



14 

 

Mecenas odpowiedziała, że ta uchwała będzie procedowana na kolejnej sesji, państwo podjęli 

decyzję  

Przewodniczący Rady K. Bialik zapytał kto powinien przedstawić zmianę uzasadnienia. 

Mecenas państwo stwierdzili że skarga jest bezzasadna. 

Radna J. Moława tak zdecydował przewodniczący Komisji żeby cofnąć powtórnie do komisji. Tu 

decyduje rada. 

Przewodniczący Rady K. Bialik jaką ma pani propozycję 

Radna E. Galińska tak jak zostało to zaproponowane żeby uzasadnienie było takie jak w 

pierwszej uchwale, skorzystać z tamtego uzasadnienia. 

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska zapytała czy ten projekt był już głosowany.  

Przewodniczący Rady K. Bialik głosowaliśmy wnioski. Proponuje do projektu uchwały dodać 

uzasadnienie z poprzedniego projektu uchwały. Czy to jest zgodne z prawem. 

Mecenas odpowiedziała, że to jest zgodne z prawem.  

Radny Hubert Jarek zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji i stwierdził żeby użyć poprzedniego 

uzasadnienia. 

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod głosowanie wniosek 7-za, 5-przeciw, 3-niegłosujące 

– wniosek przyjęty. 

Radny K. Wiśniewski poprosił aby odczytał treść uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały wraz z uzasadnianiem.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowanie 

8-za, 6-przeciw, 1-niegłosujący podjęła Uchwałę Nr 232/XXVI/20 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działanie Burmistrza Miasta Milanówka przy organizacji pracy Rady Miasta Milanówka. 

 

b) rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Milanówka dotycząca 

bezczynności w zapewnieniu przejezdności ul. Bocianiej w Milanówku 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotr Napłoszek omówił projekt uchwały 

oraz skargę. 

Radny J.Chojecki stwierdził, że to będzie ulica ślepa i nie będzie możliwość wyjazdu z niej. 

Radna B.Osiadacz nawiązała do kilku kadencji w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowanie 

9-za, 5-wstrzym, 1-niegłosujący podjęła Uchwałę Nr 233/XXVI/20 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działanie Burmistrza Miasta Milanówka dotycząca bezczynności w zapewnieniu przejezdności 

ul. Bocianiej w Milanówku 

 

Ad. 7 

Sprawy różne. 

Mecenas poinformowała, że Wojewoda zaskarżył uchwałę w sprawie honorowego obywatela 

miasta Milanówka. Wojewoda spóźnił się w trybie nadzorczym i przyszła skarga którą wysłaliśmy 

do WSA. Wojewoda miał rację bo rada przekazała kompetencje kapitule, wojewoda uznał że to 

rada powinna decydować. Mamy 7 dni na odpowiedź. 

Przewodniczący poprosił o przesłanie pełnej dokumentacji w tej sprawie do biura rady miasta  

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska zapytała czy te błędy w uchwale zostały 

niedopatrzone przez panią i dlaczego dokumenty nie zostały przesłane do radnych.  
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Mecenas odniosła się, że jest odpowiedzialna za podstawę prawną, a nie za treść merytoryczną.  

Radna J. Moława przypominała, że pani radca J. Miśkiewicz sprawdzała uchwały pod każdym 

względem, i takie poprawki nanosiliśmy.  

Radna E. Galińska wróciła do opinii prawnej, wnosiła o przegłosowanie tej sprawy. 

Radny K. Wiśniewski stwierdził, że pani mecenas potrzebna jest każdemu radnemu, a wniosek 

radnej Ewy Galińskiej nie powinien być głosowany i zgłosił wniosek przeciwny. 

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod glosowanie wniosek formalny rada 3-za, 4-przeciw, 

4-wstrzymujące, 4-nieobecne, wniosek radnej nie przeszedł. 

Radny K. Wiśniewski oświadczył, że jego wniosek jest bezprzedmiotowy. 

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska wniosła uwagę do protokołu, że Przewodniczący 

prowadzi obrady w sposób stronniczy i udziela głosu według uznania. Nie pozwolił żebym 

odczytała pismo stowarzyszenia, a przewodniczącemu Komisji pozwolił odczytać pismo 

mieszkańca. Pani mecenas nie jest konsekwentna na poprzedniej sesji pani mecenas wskazywała 

aby skargę rozbić na 3.  

Mecenas stwierdziła że nic takiego nie mówiła. 

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska  wniosła uwagę do protokołu, że pani mecenas 

postępuje niekonsekwentnie.  

Radna E. Galińska stwierdziła, że do tej pory w radzie była większość radnej Moławy. Teraz 

odwróciły się role i to jest prawo demokracji.  

Radna J. Moława stwierdziła, że radni nie są traktowani w ten sam sposób nie dopuszczono 

radnych do dyskusji w tak ważnym projekcie uchwały dot. Turczynka A, radni nie mogli się 

wypowiedzieć. Padały zarzuty pod moim adresem, że tak długo prowadziłam sesję, a teraz jest tak 

samo i to nie była moja wina. 

Przewodniczący Rady K. Bialik zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i zamknięcie 

sesji. Radni przyjęli wniosek w głosowaniu 6-za, 2-przeciw, 2-wstrzymujący. 

 

Ad. 8 

Zakończenie XXVI Sesji Rady Miasta Milanówka.  

Przewodniczący Rady K. Bialik podziękował za udział w XXVI Sesji Rady Miasta Milanówka, 

zamykając jej obrady o godzinie 00:09. 

 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z Sesji publikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 

Protokołowała, 

Magdalena Grzywacz  

Przewodniczący Rady Miasta Milanówka 

    /-/ 

Kamil Bialik 


